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Dubrovnik,22.7 .2021.

ZAPISNIK

sa sjednice Upravnog vije6a Dubrovadkih muzeja odrZane 22.7.2021. godine, s podetkom u
9,00 sati.

Prisutni:
Tondi Danidi6, predsjednik UV
Martina Brkovii, dlan UV
AnaKaznadi6 Skuri6, dlan UV
Pero Knego, dlan UV
Julii ana Anti6 Brautovi6, ravnatelj ica
Almina Kaci6, pomo6nica ravnatelja za financijske poslove
Veljko Ani6, kao zapisnidar

Odsutni:
Katija Miljkovi6, dlan UV

Prelazi se na utvrdivanje dnevnog reda.

Predsjednik Upravnog vijeda za dana5nju sjednicu predlale sljede6i dnevni red.

1 . Usvaj anj e polugodi5nj eg financij skog izvj eSt qa za 2021 .

2. Molba MSC krstarenja za produZenjem roka dospije6a raduna
3. Razno

UV j ednoglasno prihv aca predloieni dnevni red.

Prelazi se na dnevni red.

Ad.1. Ravnateljica ukratko prolazi kroz polugodi5nji financijski izvjeStaj, koji su dlanovi UV
dobili u pripremi dana5nje sjednice.

S obzirom da dlanovi UV nemaju pitanja ni komentara po ovoj todki dnevnog reda

predsjednik UV zakljuduje raspravu i stavlja ovu todku na glasovanje.

ZAKLIUIAK: UV jednoglasno usvaja polugodi5nji financijski izvjestaj Javne ustanove
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Prelazi se na drugu todku dnevnog reda.

Ad.2. Predsjednik UV dita molbu MSC-a zaproduZenjem roka dospijeda raduna s

dosada5njih 30 na 60 dana.

Na pitanje predsjednika UV da li ovu molbu MSC-a treba dodatno obrazlagati, ravnateljica
istide da postoji unificirani ugovor o vauderima koje su sve agencije koje organizirano dovode
goste potpisale, te je mi5ljenja da bi se u ovom konkretnom sludaju trebao s MSC potpisati
novi ugovor, kojim bi se ovaj rokzapladanje produZio na 60 danauz obvezno dodavanje
odredbe koja 6e regulirati njihovu obvezu podmirivanja svih dugovanja zakljudno s 31.12.

tekude godine.

Dodaje da se radi o agenciji koja dovodi najvi5e gostiju u Dubrovadke muzeje i koja placa
ispostavljene radune na vrijeme.

Predsjednik UV je mi5ljenja da ovoj molbi treba udovoljiti.

ZAKLJUIAK: UV jednoglasno donosi odluku kojom prihvada molbu agencije MSC-
krstarenja o produZenju roka plalanja raduna na 60 dana, te s tim u vezi dqe suglasnost
ravnateljici na sklapanje aneksa ugovora o kori5tenju vaudera kao sredstva grupnog ulaska u
muzejske prostore

Prelazi se na tre6u todku dnevnog reda.

Ad.3. Ravnateljica daje nekoliko informacija UV:

- podsje6a UV da je krajem proSle godine, prilikom di56enja u Bastionu, pronadeno pet
sanduka grade i dokumentacije, nakon dega je osnovana komisija koja je tu gradu
sortirala. Veiina te grade se odnosi na Kulturno-povijesni muzej, a samo mali dio na
Pomorski i Etnografski muzej. Nakon Sto se Strudno vijede usuglasilo sa zapisnikom
koji je komisija sadinila, gradai dokumentacija su podijeljene po muzejima i
Zbirkama;

- u odnosu na glagoljski zapis i nastavak postupka pokrenutog u cilju njegovog
izlu(ivanja iz fundusa muzqa (o demu je odluku donijelo UV na sjednici odrZanoj
6.5.2021.), istide da se jo5 uvijek deka sjednica Hrvatskog muzejskog vijeda, na kojoj
bi se trebalo raspravljati o dopisu - zahtjevu Dubrovadkih muzeja zaizlu(ivanjem
ovog predmeta iz fundusa. Dodaje da je zadnja sjednica HMV bila u mjesecu travnju;

- potpisan je sporazum o suradnji s udrugom,,Dubrovadka pomorska akademija
Argosy" koja se bavi pomorskom ba5tinom. Sporazum se odnosi na suradnju na
odredenim projektima koji za cilj imaju afirmaciju pomorske dubrovadke ba5tine;

- kustosica Branka Hajdid je u svom uredu u Etnografskom muzeju prona5la odredenu
dokumentaciju koja se odnosi na Etnografski muzej. Nakon primitka obavijesti od
strane kustosice, osnovana je komisija koja je utvrdila da postoji oko 850 ruzllditlh
dokumenta, od kojih je dio privatno-poslovna dokumentacija vi5e kustosice Mirjane
Zec. S obzirom na to da zapisnik komisije jo5 nije potpisan od svih njenih dlanova,
Strudno vije6e jo5 nije raspravljalo o ovome.
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- izvje56uje UV o problemu s udestalim zadepljivanj emkanalizacijskih cijevi u wc-u za
posjetitelje, u KneZevu dvoru, koji jedino moLe biti rije5en gradevinskim radovima.
Dodaje da su na teren izaSli konzervatori koji su upoznati s problemom, te da su isti
nadelno suglasni s obavljanjem potrebnih radova. Trenutno se deka izlazak na teren
gradevinskog inZenjera koji 6e sadiniti tro5kovnik predvidenih radova na osnovu kojeg
bi Konzervatorski odjel trebao donijeti prethodno odobrenje.

Sjednica je zavriena u9,26 sati.
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